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حبیب اسماعیلی معتقد است که بحث 
قیمت بلیت  سینما در حال حاضر چندان 
موضوع مهمی برای سینمای کشور نیست 
و تاکید دارد که درباره بازگشایی سینماها 
اطلاع رسانی مناسبی صورت نگرفت و 
هنوز اکثریت مردم از بازگشایی سینماها 
بی خبر هستند. این تهیه کننده سینما 
اظهارداشت: قیمت بلیت سینماها در ایران را اگر بخواهیم 
با قیمت بلیت سینما در کشورهای دیگر مقایسه کنیم باید 
بپذیریم که قیمت بلیت در کشور ما بسیار پایین است. قیمت 
بلیت سینماها در کشور ما در قیاس با دیگر اجناس داخلی هم 
بسیار پایین است ولی متاسفانه این نکته را هم باید در نظر 
بگیریم که نمی توان قیمت بلیت را در مقایسه با دیگر اجناس 
آن طور که در کشور شاهد هستیم، بالا برد و به همین دلیل 
مجبور هستیم قیمت بلیت سینما را هر سال نهایتا 20 تا 30 
درصد افزایش دهیم. اسماعیلی خاطرنشان کرد: به نظر من 
مشکل اصلی کمبود مخاطب در سینماهای کشور در حال 
حاضر بالابودن قیمت بلیت نیست. اگر یک فیلم کیفیت لازم 
را برای جلب نظر مخاطب داشته باشد قطعا می تواند مردم را 
به سینماها بکشاند و قیمت چندان اهمیتی در این بین ندارد. 
اگر بخواهیم مثالی درباره این موضوع داشته باشیم می توان 
به نمایش های تئاتر اشاره کرد که با وجود قیمت نسبتا بالای 
بلیت هر نمایش، علاقه مندان به تئاتر بلیت خریداری می کنند 
و به دیدن نمایش ها می روند یا ایام جشنواره فیلم فجر هم این 
مساله را تایید می کند، چرا با قیمت بالای بلیت ها دیدیم مردم 
به خوبی از فیلم های تازه و خوب استقبال می کنند. او افزود: 
همه ما با وضعیت اقتصادی کشور آشنا هستیم و بالارفتن 
قیمت ها را هر روز مشاهده می کنیم. واقعا قیمت بلیت سینما 
در حال حاضر قیمت بالایی نیست و اگر بخواهید مقایسه ای 
در مقیاس جهانی داشته باشید قیمت بلیت سینما در ایران 
کمی بیشتر از یک دلار است. از طرفی برای کسانی که احساس 
می کنند قیمت بلیت سینما بالا است و توانایی خرید بلیت 
ندارند می توانند در ساعاتی از روز به سینما بروند که برخی 
طرح ها برای کاهش قیمت در نظر گرفته شده است یا روزهای 
سه شنبه که بلیت نیم بها است زمان مناسبی برای مراجعه این 

افراد به سینماست. 
پروتکلهادرسینمارعایتمیشود

این تهیه کننده در ادامه تاکید کرد: با این حال باید تاکید 
کنم که مساله اصلی ما امروز قیمت بلیت نیست. سینما امروز 
از عدم اطلاع رسانی و تبلیغات مناسب درباره اکران فیلم ها 
و بازگشایی سالن ها آسیب می بیند. مردم این روزها کمتر 
به سینما می روند و اکثرا از بازگشایی سینماها بی اطلاع 
هستند. متاسفانه تعطیلی های مکرر ذهنیت مردم را نسبت 
به سینما به محلی ناامن تغییر داده و این در حالی است که 
واقعا در سالن های سینما خطری مخاطبان را برای دیدن فیلم 
تهدید نمی کند. در یک سالن 200 نفره که 5 یا 6 نفر مشغول 
دیدن فیلم هستند که شاید حتی این افراد از یک خانواده 
هم باشند در قیاس با یک تاکسی که در یک محیط کوچک 
5 نفر قرار گرفته اند هیچ خطری ندارد و نکته دیگر این است 
که خوشبختانه در سینماها با وسواس و دقت پروتکل های 
بهداشتی رعایت می شود. تهیه کننده فیلم سینمایی »قرمز« 
با اشاره به تغییر سطح شغلی سینما به گروه 2 گفت: در 
وهله برای این اتفاق خوب باید از ستاد مبارزه با کرونا و بعد 
پیگیری های آقای انتظامی رئیس سازمان سینمایی تشکر کرد 
که در ایام تعطیلی نوروز این موضوع را با جدیت دنبال کردند 
و با پیگیری نتیجه مطلوب حاصل شد. اگر تبلیغات مناسبی 
برای بازگشایی سینماها صورت گیرد با تدام این وضعیت 
می توان کمی به رونق گیشه امیدوار بود. او در پایان تصریح 
کرد: متاسفانه تبلیغی که برای تعطیلی سینماها صورت گرفت 
را برای بازگشایی شاهد نبودیم و هنوز بسیاری از مردم خبر 
ندارند که سینماها باز شده اند. متاسفانه ارگان های رسمی در 
این زمینه هیچ همکاری ندارند و صداوسیما هم هیچ تلاشی 
برای اطلاع رسانی در این زمینه انجام نمی دهد. ممکن است 
صداوسیما با یک فیلم مشکل داشته باشد اما قطعا با کلیت 
سینما مشکلی ندارد و می تواند درباره بازگشایی آن به مردم 
اطلاع رسانی کند. به نظر من باید از کسانی که در این شرایط 
سرمایه خود را صرف فرهنگ و هنر کرده اند حمایت کرد و 
کاش ارگان های مختلف از جمله صداوسیما این موضوع را 

جدی بگیرند.

  »آتــابــای« شاخص تــرین کار سینمــایــی 
نیکــی کریمــی در مقــام کارگردان و تهیه کننده 
است، اما یکی از فیلم هایی  به شمار می رود که اسیر 
سونامی کرونا شده تا در نوبت اکران بماند. این فیلم 
در جشنواره فجر سال ۹۸، علاوه بر اینکه در 5 بخشِ 
بهترین فیلم، بهترین کارگردانی، بهترین نقش 
مکمل مرد، بهترین فیلمبرداری و بهترین موسیقی 
متن، نامزدی سیمرغ را کسب کرد، فیلم برگزیده 
منتقدان و نویسندگان ماهنامه فیلم در شماره 
اسفندماه ۱3۹۸ این نشریه اعلام شد. اما راستی 
نیکی کریمی چه برنامه ای برای »آتابای« دارد؟ 
»خبرآنلاین«، گفت وگویی با کریمی انجام داده که 

در ادامه می خوانید:
موافقهستیداز»آتابای«شروعکنیم؟ 
ازشـانــسبد،فیلمتانبهروزهایسخت
کروناخورد.بــیشترازیکسالازموفقیت
چشـمگیــرشدرجشنـوارهفجرگذشته،
بالاخرهچهتصمیمیبرایشدارید؟اکران

آنلاینیاانتظاربرایپایانکرونا؟
این موضوع برای همه فیلم های سال پیش 
اتفاق افتاد. سینماها تعطیل بودند و نتوانستیم 
فیلم هایمان را اکران کنیم.  خودم هم خیلی به این 
موضوع فکر می کنم و واقعا تصمیم گیری راجع  به 
آن سخت است. خیلی دوست دارم »آتابای« در 
سینما اکران شود و امیدوارم که شرایط درست شود. 
به هرحال تا یکجایی می توانم مقاومت کنم و از آنجا 
به بعد را نمی دانم. اگر شرایط به صورتی پیش برود 
که الان شاهدش هستیم، شاید مجبور شوم فیلم را 
آنلاین اکران کنم. ولی در حال حاضر ترجیحم این 
است که در سینما اکران شود تا مردم بتوانند فیلم 
را روی پرده ببینند، چون به نظرم »آتابای« فیلمی 

است که باید روی پرده دیده شود.
نکتــهایکه»آتابای«داردواحتمالابه
شماکمکمیکندایناستکهزماننداردو
فیلمینیستکهتاریخانقضایآنتمامشود.

اینموضوعبهشماکمکمیکندکهبتوانید
فیلمرانگهدارید.

 دقیقا همین طور است. یکی از نکات مهم دیگر 
هم ایــن اســت که خودم تهیه کننده آن هستم. 
به هرحال مسئولیت فیلم با خودم است و کمک 
می کند که چنین تصمیم گیری هایی را در شرایط 
بهتری انجام دهیم. چون الان کسی سینما نمی رود. 
اما »آتابای« را باید با تمرکز و تمام وجود دید و 
برای همین، نیاز به فضای سینما دارد. این روزها 
در حادترین شرایط کرونا هستیم و فکر می کنم 
تصمیم درست این است که وقتی مردم در سینماها 

حضور پیدا کردند؛ اکرانش کنیم.
چشــمانــدازخـوبیهموجودندارد.
خیلیهامیگوینداصلاپایانکرونامعلوم

نیست.
   دقیقا. به خاطر همین می گویم تا جایی که بتوانم 
مقاومت می کنم که اکران آنلاین نکنم ولی اگر 
مجبور شوم و ببینم شرایط این طوری پیش می رود 

شاید مثل بقیه مجبور شوم اکران کنم.
ترسیهمکهوجوددارد،گروهیاز
فعالانفرهنگیمعتقدندسینمابعدازکرونا
یکصنعتورشکستهمیشودومیگویند
بعیداستمردمبعدازکروناهممثلقبلبه

سالنسینمابرگردند.
 بله واقعا به نظرم داریم وارد یک دوران جدید 
می شویم. البته من هم مثل بقیه امیدوار هستم 
به شرایط سابق برگردیم و مردم به سینما بروند. 
خود من هم هنوز دوست دارم مانند سابق فیلمی را 

انتخاب کنم و بروم روی پرده سینما ببینم.
دراینمدتوپساز»آتابای«قراربود

بهتهیهکنندگیادامهدهیدودر
اسفندماهیکمجوزساختفیلم
گرفتید.الانبااینشرایطامکان

ساختدارید؟
   بله. فیلم »تافردا« را تهیه کردم و الان 

هم مشغول بازی در فیلم »دسته دختران« خانم 
منیر قیدی هستم. می دانم که فیلم های کمی در 
حال ساخت هستند ولی اگر شرایطش باشد حتما 
تهیه می کنم. چون فیلم سینمایی با سریال فرق 
دارد و دو سبک با مخاطبان متفاوت هستند. آدم 
یک روز دوست دارد سریال ببیند و یک روز فیلم 
سینمایی، ولی ارزش فیلم سینمایی قطعا چیز 
دیگری است و اگر فیلمنامه ارزشمند باشد حتما 

این تجربه را ادامه خواهم داد.
خــودتاننمــیخواهیدفیلمجدیدی

بهعنوانکارگردانبسازید؟
چرا، دارم روی طرحی کار می کنم.

یکــیازاتفاقاتیکهکرونارقمزدموج
بیکاریبودوخیلینصیبخانمهاشد.یعنی
باتوجهبهفشارهایاقتصادیکهبهکارفرماها
واردشــداولیـنآسیبهارابرایخانمها
داشت.بهعنوانیکفعالزنانفکرمیکنید

کهاینوضعیتمیشکند؟
   من جزو آدم های امیدوار هستم، به هرحال 
این دوره هم می گذرد و ما دوره های زیادی را در 
جهان دیدیم که آمده اند و رفته اند. به نظر می رسد 
ما با کرونا وارد دوره جدیدی شده ایم که شاید 
تعریف های جدید نسبت به کار و زندگی وجود 
خواهد داشت. خیلی از این دورکاری ها شاید تا 
مدت ها بماند. حداقل جوری که در آمریکا و اروپا 
می بینیم این است که دورکاری باب می شود. شاید 
مثلا بانک ها کارمندان شان را خیلی محدود کنند و 
همه پای کامپیوتر کارشان را انجام دهند. در ارتباط 
با خانم ها اتفاقا حدسی که زده می شود این است که 

مشاغل بیشتری برایشان ایجاد شود.

حقوقمکفاف
زندگیامرانمیدهد

بازیگــر فیلــم ســینمایی 
»خروج« گفت: حدود یکسال و 
چندماهی است که با شیوع کرونا 
در خانه نـشستــم و هیچ کاری 
را قبــول نــکــــردم. مهدی 
فقیه افزود: در شرایط سنی ای 
نیستم که بخواهم ریسک کنم 
و سرصحنه فیلمبرداری ظاهر 
شــوم آن هم در شــرایطی که 
بازیگر مجبور است بدون ماسک 
ظاهر شــود. این بازیگر سینما 
و تلویزیون پیرامــون وضعیت 
معیشت زندگی خود در دوران 
بیکاری حاصل از شیوع بیماری 
کرونا ابراز کرد:  من یک حقوق 
بازنشستگی دارم که به هیچ وجه 
کفاف زندگی ام را نمی دهد، پس 
از گذشت سال ها کار در سینما 
نمی دانم چرا باید من و امثال من 
در چنین شرایطی با وضعیت بد 
معیشــتی مواجه شویم. وی در 
همین راستا ادامه داد: هیچکس 
در سینما نیســت که حتی ما 
بخواهیم بــه او مراجعه کرده و 
بخواهیم به وضعیت ما رسیدگی 
کند و اگر هم بود من با این سن 
و سال آیا شایسته است که بروم 
و بگویم با این همه سال سابقه 
کار چرا حق مــن را نمی دهید، 
این وضعیت نه حق من اســت 
و نه حق دیگــر همکارانم. فقیه 
پیرامون تحمل ادامه این شرایط 
تا از بین رفتن کرونا اظهارکرد: 
من همچنان هیچ کاری را قبول 
نمی کنم و منتظــر می مانم تا 
وضعیت این ویروس در همه جا 
خاموش شــود و هیچ خطری 
متوجه سلامتی ام نشود تا بتوانم 
به راحتی نقــش موردنظر خود 
را انتخاب کــرده و به راحتی به 

ایفای نقش بپردازم.

فیلــم سینمــایی »مســخ در مسـلخ« از یــک 
جشنــواره آمــریکایی 2 جایزه بین المللـی دریافت 
کرد. جواد دارایی در بیست ودومین دوره جشنواره 
»استخوان های برهنه« برنده 2 جایزه برای فیلـم 
سینمایی »مسخ در مسلخ« شد. این جشنواره با تمرکز 
بر فیلمسازان مستقل و استعدادهای نوظهور هرساله 
در ایالت اوکلاهاما برگزار می شود که در این دوره 
 BUMBLEBEE( جایزه ویژه میراث و جایزه ویژه
AWARD( به جواد دارایی تعلق گرفت. این جوایز 
شامل کارگردانانی می شود که علاقه زیاد به فیلمسازی 
و اشتیاقی سیری ناپذیر از به تصویرکشیدن قصه های 
ناب و عاری از هر کلیشه در فرمت های مختلف و نوین، 
دارند. این جشنواره معتقد است چنین فیلمسازانی 
با شکستن کلیشه ها، موانع و شناکردن در خلاف 
جهت آب در پیشروی خود نمونه و سزاوار به رسمیت 
شناخته شدن هستند. جشنواره فیلم »استخوان های 
برهنه« به انتخاب مجله »مووی میکر« یکی از بیست 
جشنواره مهم کشف فیلمسازان نوظهور است و هر 
ساله روبرت رودریگز کارگردان مستقل آمریکایی 
یک یا 2 نفر را به عنوان کارگردان برتر انتخاب می کند. 
این جشنواره از 22 آوریل تا یک »می« برابر با 2 تا ۱۱ 
اردیبهشت ماه با رعایت تمامی پروتکل های بهداشتی 
و با برگزاری کارگاه آموزشی، نمایش فیلم های بلند 
و کوتاه و جلسات پرسش و پاسخ در ایالت اوکلاهاما 
برگزار شد. »مسخ در مسلخ« نخسین فیلم بلند جواد 
دارایی است و وی طبق روال دیگر فیلم های کوتاه 
خود، بخش های کارگردانی نویسندگی، تدوین، 
فیلمبرداری و تکنی کالر »مسخ در مسلخ« را خود 
انجام داده است. »مسخ در مسلخ« پیش از این در 
جشنواره های دیگری چون چهل ودومین جشنواره 
فِبِو، هفدهمین جشنواره بین المللی  بین المللی ا
آسیایی آمریکایی هیوستون، چهاردهمین جشنواره 
هفتادوچهارمین  بنگلادش،  کودکان  فیلم های 
جشنواره بین المللی فیلم سالرنو، پانزدهمین دوره 
جشنواره فیلم قبرس، پانزدهمین دوره جشنواره 
بین المللی ماربلا و نوزدهمین جشنواره بین المللی 
ریورساید نیز حضور داشته و به نمایش درآمده است. 
عوامل این فیلم عبارتنداز تهیه کننده: مهدی کوه زاده، 
نویسنده و کارگردان: جواد دارایی، مشاورکارگردان: 
امیر سیدی، امیرفخرالدین  صفارنیا، مدیر فیلمبرداری: 
جواد دارایی، تدوینگران: ملیکا بلالی، جواد دارایی، 
طراح صحنه ولباس: حسین حاج ابراهیمی، دستیاران 
صحنه و لباس: رامین محمدی، شقایق عیوضی، 
عباس یاراحمدی، آهنگساز: پیام آزادی، طراحان 
و تــرکیـب صدا: حسین قورچیان، صــدابــردار: 
احمد اردلان، دستیار صدا: اسفندیار سلطان زاده، 
طراح گریم: مهسا خوش سلوک، مجریان گریم: مهدی 
معینی، مهرسا خوش سلوک، بازیگران: فریبا طالبی، 
سعید احمدی، فریبا ترکاشوند، فوژان احمدی، مهشید 
خسروی، ایمان صراف، آرزو بلالی دهکردی، فرحناز 
منافی ظاهر، رحمت شکرخنده، سارینا یوسفی، محمد 
اقلیمی بابانظر، امیرعباس قضایی، آوین کوه زاده، 
عسل شکری، خورشید حق مرادی، وانیا علیزاده، نادیا 

کلیوند، مدیرتولید: فرزین فرزدنیا و...

خبـــر

پخش سریال کمدی »دودکش2« به کارگردانی برزو 
نیک نژاد طی ماه های آینده آغاز می شود. تصویربرداری 
سریال تلویزیونی »دودکش2« به کارگردانی برزو نیک نژاد 
و تهیه کنندگی زینب تقوایی که از مدتی قبل در تهران آغاز 
شده بود، این روزها با گسترش شیوع کرونا متوقف شده و 
تصویربرداری با بهبود شرایط طی روزهای آینده آغاز می شود. 
هومن برق نورد، امیرحسین رستمی، سیما تیرانداز، نگار 
عابدی، محمدرضا شیرخانلو، یاس نوروزی و )با هنرمندی( 
بهنام تشکر گروه بازیگران »دودکش2« را تشکیل می دهند 
و به تازگی الهام اخوان نیز به این ترکیب اضافه شده است. در 
خلاصه داستان سریال آمده است: »خانواده فیروز مشتاق که 
به سفر رفته اند، در راه بازگشت به تهران با دختری همسفر 
می شوند که از نظر بهروز، »نیمه گمشده« قلمداد می شود و به 
ضرس قاطع، شروعی برای فرورفتن خانواده در آمپاس)تنگنا( 
است! بماند که با آنچه از نصرت و شرایط جدیدش مشهود 
به نظر می رسد و با عقبه ای که از آنان سراغ داریم، ماجراهایی 
آغاز می شوند که بی هیچ شائبه ای در زندگی همه و به ویژه 
کسانی که پا به قالیشویی می گذارند، تاثیرگذار هستند«. 
مراحل فنی »دودکش2« نیز این روزها در حال انجام است 
تا پخش این سریال به زودی و طی ماه های آینده از شبکه 
یک سیما آغاز شود. فصل اول »دودکش« از سریال های 
پرمخاطب شبکه یک تلویزیون بود که ماه رمضان سال ۹2 

روی آنتن رفت.

طیماههایآینده
پخش»دودکش۲«آغازمیشود

آمـــازون حق 
فــیلــم  پــخش 
جـدیـــد اصغــر 
فرهــادی یــعنی 
»قــهــرمـان« را 
خــریــد. آمازون 
با خریــد امــتیاز 
فیلم جدید اصغر فرهادی، آن را در آمریکا 
جدیدترین  »قهرمان«  می کند.  پخش 
فیلم اصغر فرهادی که در شیراز ساخته 
شده اکنون در مرحله پس از تولید است 
و آمازون قصد دارد اواخر سال و در فصل 
جوایز 2022 این فیلم را راهی سینماها 
کند. »قهرمان« از فیلم هایی است که انتظار 
می رود در جشنواره کن امسال حضور داشته 
باشد. هنوز جزئیاتی درباره موضوع این فیلم 
منتشر نشده است. فرهادی پس از ساخت 
»جدایی« فیلم برنده خرس طلای برلین، 
این فیلم را باردیگر در ایران و به زبان فارسی 

ساخته است. وی با »جدایی« و »فروشنده« 
جایزه اسکار بهترین فیلم بین المللی را 
دریافت کرده است. آمازون پیش تر امتیاز 
»فروشنده« فرهادی را نیز خریده بود و این 
دومین فیلم فرهادی است که آمازون امتیاز 
پخشش را به دست آورده است. »فروشنده« 
اولین بار در جشنواره کن 20۱6 اکران شد و 
دو جایزه بهترین فیلمنامه و بهترین بازیگر 
مرد را برای شهاب حسینی دریافت کرد. 
»فروشنده« نامزدی بفتا و گلدن گلوب را 
هم به دست آورد. »همه می دانند« فیلمی 
بود که فرهادی با بازی پنه لوپه کروز و خاویر 
باردم پیش از »یک قهرمان« ساخته بود و 
با آن جشنواره فیلم کن 20۱۸ را افتتاح 
و ۸ نامزدی در جوایز گویا اسپانیا کسب 
کرد. فیلم »قهرمان« با همکاری آلکساندر 
مالت گای در مومنتو فیلمز ساخته شده 
است که تولیدکننده سه فیلم آخر این 

کارگردان نیز بود.

کیــوان مقــدم، طـراح صحنه سینمای 
ایران به عنوان مدیر هنری سریال حضرت 
موسی)ع( انتخاب شده است و این روزها 
با ابراهیم حاتمی کیا همکاری دارد. کیوان 
مقدم طراح صحنه سینمای ایران است 
که سال ها با کارگردانان مختلفی همکاری 
الف فاخر  داشته و به تازگی به سریال 
»موسی« پیوسته است. سال گذشته ابراهیم 
حاتمی کیا کارگردان مطرح سینمای ایران 
به عنوان کارگردان نهایی سریال انتخاب و 
مشغول بازنویسی متن فیلمنامه این سریال 
شد. حالا در جدیدترین خبرها از این پروژه 
تلویزیونی فاخر کیوان مقدم به عنوان مدیر 
هنری آن انتخاب شده است که بیان کرد: 
پروژه »موسی )ع(« ظرفیت و حجم بالایی 
برای بهره گیری از جلوه های ویژه را دارد 
بنابراین، جلسات متعددی را در این روزها با 
متخصصان این حرفه برای تلفیق دکورهای 
واقعی و مجازی خواهم داشت. کیوان مقدم 
سابقه دریافت 2 سیمرغ بلورین از جشنواره 
فیلم فجر دارد که به خاطر فیلم »خورشید« 

به کــارگــردانــی مجیــد مجیــدی 
و »غلامرضا تختـی« به کارگردانی بهرام 
توکلی بوده است. مقدم البته با کارگردانان 
شاخصی همکاری داشته و از جمله آنها 
می توان به اصغر فرهادی در فیلم های 
»فروشنده« و »جدایی نادر از سیمین« 
اشاره کرد. او همچنین در تلویزیون در 
طــراحـی صحنــه مجموعه های محمد 
رحمانیان از جمله »نیمکت« همکاری 
داشته است و طراحــی سریال »سرزمین 
کهن« مجموعه تاریخ معاصر به کارگردانی 
کمال تبریزی که هنوز موفق به پخش نشده 
است از دیگر تجربه های اوست. سریال 
حضرت موسی)ع( به همراه »سلمان فارسی« 
دو پروژه بزرگ تلویزیون هستند که یکی 
از آنها این روزها به کارگردانی داوود 
میرباقری در حال تصویربرداری است اما 
هنوز تولید دیــگــری کــلیــد نخــورده 
است. ابراهیم حاتمی کیا کارگـردانــی و 
سیــداحمــد میرعلایــی تهیه کنندگی 

پروژه »موسی )ع(« را بر عهده دارند.

آمازون»قهرمان«فرهادیرادرآمریکااکرانمیکند

همکاریطراحصحنه»خورشید«باحاتمیکیا
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مسالهاصلیسینمایما
امروزقیمتبلیتنیست

»مسخدرمسلخ«
۲جایزهبینالمللیگرفت
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